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 472מן המניין מס'  שלאישיבת מועצה 

 22/7/2021מיום חמישי 
 
 
 
 
 

 ראש המועצה. –יואל גמליאל  משתתפים:
 סגן ראש המועצה.  –יקותיאל תנעמי                          
 סגן ומ"מ ראש מועצה. –שלום אזרד                          
 חבר מועצה. –אסף דרבה                          

 חברת מועצה. –גילי אפטר אילון   
 חבר מועצה. –אליאב מזגני   
 סגן ראש מועצה. –סהר רווח   

 חבר מועצה.  – הראל דוד
 

  
                           
                           

 חברת מועצה. –דורית בן בוחר  :חסרים
 חבר מועצה. –תומר אהרון   

 חבר מועצה. –אבי דנקו                           
 חבר מועצה. –מורן דהרי                           
 חבר מועצה.  -סהר פינטו                          
  חבר מועצה. – ציון ידעי                          
 חברת מועצה.  –ענת טל                          

 
 
 

 מנכ"ל המועצה. –ליאור מדהלה  נוכחים:
 יועמ"ש. – סקורקהעו"ד גלית דמארי   
 גזבר המועצה. – רמי אומיד  
 מהנדס המועצה.  – סלאבן פנוביץ                         

 דוברת המועצה. - מאיה גנון                         
 עוזר ראש המועצה.  –יותם נחום                          
 רו"ח. –   רוני דנה                         

 רו"ח. -שמעון משעלי                         
 רו"ח.- מאיר מגן                         

 מזכירת ועדות המועצה.  – רחלי קזלקופי              
 

   
 472מן המניין מס' שלא יואל גמליאל ראש המועצה פותח את ישיבת המועצה 

 .18:10בשעה    1רחוב ירוחם  במנהל הנדסה 22/7/2021אשר מתקיימת ביום חמישי 
 
 
 
 

 _______________________                                       _______________________ 
 ראש המועצה–יואל גמליאל         מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 . לחברי המועצה של הקרנות של הרשות כנדרש  נשלח דוח יתרות –ליאור 
 
 

 :היום סדר
 

         
 
 

 ביצוע תשתיות תאורה ועבודות חשמל  724 ר"תב  הגדלת אישור      1 סעיף
     ₪ 918,000בסך ברחבי העיר                   

                     
 

  ₪ 7,712,642   : קיים תקציב
 

  ₪  6,912,642                            : הרשות קרנות              : מימון מקורות
  ₪     800,000  : מלוות מבנקים    
      ₪   7,712,642              :כ"סה   

 
 ₪8,630,642:  מבוקש תקציב

 
   ₪ 7,830,642               : הרשות קרנות  : מימון מקורות
  ₪     800,000  : מלוות מבנקים    
   ₪  8,630,642               :כ"סה   

    
 . ר"תב הגדלת מסמך  –   ב"מצ                          

 .אומדן  –                                      
 

 מקריא ומסביר את הסעיף.  -ליאור                        
 
 
 

 החלטה :                          
 אושר פה אחד!                         

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________________          _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 תיקון תקציב המועצה לצורך פרסום מכרז לקליטת סגן מנהל אגף שפ"ע     2 סעיף
 ומנהל מחלקת גינון .                  

 
 ידי רמי אומיד גזבר המועצה.המלצה לתיקון תקציב כפי שהוכן על  –מצ"ב                  

 
 מקריא ומסביר את הסעיף.  -ליאור                 
 צירפנו תיקון תקציב  מאושר  על ידי רמי גזבר המועצה.                 

 
    
 

 החלטה :                   
 אושר פה אחד!                    

 
    

 בית ספר   בתוךבניית בית כנסת   1313  ר"תב אישור    3 סעיף
  ₪ 1,500,000בסך  6חלקה  80051שלהבות גוש                 

 
 

  ₪ 1,500,000:  מבוקש  תקציב                  
 

  ₪ 1,500,000      :הרשות קרנות:       מימון  מקורות                  
 

 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב                  
   

 מקריא ומסביר את הסעיף.  -ליאור                 
 צירפנו מסמך ייזום תב"ר דנו בסעיף בישיבת הנהלה.                 

 
 
 

 החלטה :                   
 אושר פה אחד!                    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________________          _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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   4587גוש  2חלקה  80051בניית בית כנסת גוש  1314  ר"תב אישור   4 סעיף
  ₪  2,000,000ליד תיכון ארז בסך  146חלקה                

 
 

   ₪ 2,000,000:  מבוקש תקציב                   
 

  ₪ 2,000,000      :הרשות קרנות:       מימון  מקורות                   
             

 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב                   
 

 מקריא ומסביר את הסעיף.  -ליאור                  
 דנו בסעיף בישיבת הנהלה.                  

 
 

 החלטה :                    
 אושר פה אחד!                     

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________________          _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
   רחוב ציונה צרפת . 34חלקה  80050בניית בית כנסת גוש   1315  ר"תב אישור     5 סעיף
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  ₪  2,000,000בסך                  
 

   ₪ 2,000,000:  מבוקש תקציב                   
 

   ₪ 2,000,000      :הרשות קרנות:       מימון  מקורות                   
 

 מסמך ייזום תב"ר.–מצ"ב                    
                

 מקריא ומסביר את הסעיף.  -ליאור                   
 דנו בסעיף בישיבת הנהלה.                   

 
 

 החלטה :                      
 אושר פה אחד!                      

 
 

                        
 עבור דמי הקמה לאזור תעשייה )תאגיד(  ₪ 3,000,000בסך   בקשת הלוואה     6ף סעי

 
 גזבר המועצה.דברי הסבר ומכתבו של –מצ"ב                   

                    
 מקריא ומסביר את הסעיף.  -ליאור                  
 צירפתי דברי הסבר של גזבר המועצה.                   

 
 דנו על זה בהרחבה בישיבת הנהלה. -יואל                  

 
 
  

 החלטה :                 
 אושר פה אחד!                

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________________          _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
         
    ₪ 56,250פעולות לבטיחות בדרכים בסך   894 ר"תב הגדלת אישור    7 סעיף
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  ₪ 729,986:  קיים תקציב                
 

  ₪     148,986                           : הרשות קרנותן:  מימו מקורות                
       ₪    581,000 הרשות הלאומית לבטיחות בדרכים:                                             

     ₪      729,986                           :כ"סה     
 

  ₪  786,236:  מבוקש תקציב
 

  ₪     160,236                           : הרשות קרנות : מימון מקורות
   ₪      626,000             : הרשות לבטיחות בדרכים  
  ₪     786,236                            :כ"סה  

    
 . ר"תב הגדלת מסמך  –   ב"מצ                          

 
 מקריא ומסביר את הסעיף.  -ליאור                          
 הרשאות חדשות אנחנו פשוט מגדילים את התב"ר.   2קיבלנו                           
 דנו בסעיף בישיבת הנהלה.                           

 
 
  

 החלטה :                            
 אושר פה אחד!                          

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________________          _____________________ 
 צהראש המוע –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 
 

   ₪ 637,000שיקום רחוב סברדלוב בסך   1227 ר"תב  הגדלת אישור      8 סעיף
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  ₪  1,650,868:  קיים תקציב
 

   ₪     550,000               :משרד הפנים : מימון מקורות
  ₪  1,100,868     משרד הבינוי והשיכון   
      ₪   1,650,868               :כ"סה  

 
                                     

 
 2,287,868:  מבוקש תקציב

 
  ₪      637,000                          : הרשות קרנות : מימון מקורות
    ₪      550,000                 :   משרד הפנים  
                                                         ₪   1,100,868   :משרד הבינוי והשיכון   
   ₪   2,287,868סה"כ:                                         

    
 . ר"תב הגדלת מסמך  –   ב"מצ                          

 .אומדן  –                                      
 

 מקריא ומסביר את הסעיף.  -ליאור                          
 ביצוע נדרשת המהנדס המועצה הכין אומדן סופי לקראת                           
 דנו על זה בהנהלה הסברנו את הפרויקט. ₪ 637,000הגדלה של                           

 
 
 

 החלטה :                          
 אושר פה אחד!                         

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________________          _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 
 

 ברחוב האילנות פינת ארז תכנון וביצוע חניון  1316 ר"תב אישור   9 סעיף
   ₪ 450,000בסך                
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  ₪450,000:  מבוקש תקציב                   
 

   ₪450,000      :קרנות הרשות :       מימון  מקורות                   
 

 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב                   
 . אומדן –                            

 
 מקריא ומסביר את הסעיף.  -ליאור                  
 הסברנו שזה לצורך צפיפות שקיימת באזורים ברחובות לטובת                   
 התושבים האזור דנו על הסעיף בישיבת הנהלה.                  

 
 
 

 החלטה :                   
 אושר פה אחד!                    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________________          _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 
 

    ₪ 000250,מעון סחלב בסך  שיפוץ 1317 ר"תב אישור  10 סעיף
                   

  ₪ 000250,:  מבוקש תקציב                   
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   ₪250,000      :הרשות קרנות:       מימון  מקורות                   

 
 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב                    

 אומדן.       –                             
 

 מקריא ומסביר את הסעיף.  –ליאור                   
 דנו על הסעיף בישיבת הנהלה.                   
                    

 
 

 החלטה :                    
 אושר פה אחד!                     

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________________          _____________________ 
 הראש המועצ –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 

 סלילת מדרכות וכבישים ברחבי היישוב    1312 ר"תב אישור    11 סעיף
    ₪  5,000,000בסך                  

 
 

   ₪ 5,000,000:  מבוקש תקציב                   
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  ₪ 5,000,000      :הרשות קרנות:       מימון  מקורות                   

             
 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב                    

       אומדן. –                             
 
 

 מקריא ומסביר את הסעיף. -ליאור                   
 דנו בסעיף בישיבת הנהלה.                   

 
 

 החלטה :                    
 אושר פה אחד!                     

 
                     

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________________          _____________________ 
 צהראש המוע –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 

 ושינוי מקורות מימון  תכנון וביצוע בה"ס לחינוך      1203 ר"תב הגדלת אישור  12 סעיף
  ₪ 606,442מיוחד ניצנים בסך                  

           
 

  ₪ 11,362,344:  קיים תקציב
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  ₪  2,525,000    :  קרנות הרשות : מימון מקורות
  ₪  8,837,344      משרד החינוך                
      ₪ 11,362,344                :כ"סה   

 
                                     

 
  ₪ 11,968,786:  מבוקש תקציב

 
  ₪    1,923,027                        : הרשות קרנות : מימון מקורות
  ₪   10,045,759                       משרד החינוך:   

  ₪  11,968,786                                סה"כ:                                
                                                  

 . ר"תב הגדלת מסמך  –   ב"מצ                          
 .אומדן  –                                      

 
 מקריא ומסביר את הסעיף. -ליאור                          

 
  

 
 החלטה :                             
 אושר פה אחד!                             

 
                             

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________________          _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 

    ₪ 250,000הצטיידות גני ילדים בסך  1306  ר"תב אישור   13 סעיף
 
 

   ₪  250,000:  מבוקש תקציב                   
 

  ₪ 250,000      :מפעל הפיס:       מימון  מקורות                   
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 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב                   
 אומדן.       –                            

 
 מקריא ומסביר את הסעיף.  -ליאור                  
 ברכי יעיש מנהלת מחלקת גנים הכינה את הצרכים גם לגן חדש                   
 של הציוד מקור מימון מפעל הפיס.וגם לתחלופה                    

 
 
 

 החלטה :                   
 אושר פה אחד!                    

 
              

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________________          _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 
 

 הנגשת כיתות שמיעה  902 ר"תב שינוי מקורות מימון    14 סעיף
                                                             רות/ארז ,רמון,בגין(  , ם)הבילויי ₪ 270,000ומזגנים לבתי ספר בסך                  

                  
                   

 
  ₪1,750,000:  קיים תקציב
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   ₪     850,000    : קרנות הרשות  : מימון מקורות
   ₪     900,000   משרד החינוך                   
      ₪ 1,750,000                  :כ"סה   

 
                                     

 
  ₪ 1,750,000:  מבוקש תקציב

 
  ₪     580,000                          : הרשות קרנות : מימון מקורות
  ₪  1,170,000                          משרד החינוך:   

  ₪  1,750,000                                 סה"כ:                                
                                                  

 . ר"תב הגדלת מסמך  –   ב"מצ                          
 .אומדן  –                                      

 
 

 מקריא ומסביר את הסעיף.  -ליאור                         
 הנגשה פרטנית לילדים שאנחנו אמורים להנגיש להם את הכיתות                         
 לשנת הלימודים הקרובה.                          

 
 
 
 

 החלטה :                            
 אושר פה אחד!                          

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________________          _____________________ 
 ראש המועצ –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 שצירפתי לכם  18אנחנו משנים את הסדר הסעיפים נעבור לסעיף  –ליאור 

 לפני שלושה ימים שינוי הרכב ועדת מכרזים במקום סגן ומ"מ מקום 
 ראש המועצה מר שלום אזרד ימונה חבר המועצה מר הראל דוד. 

 
 

 שינוי הרכב ועדת מכרזים במקום סגן ומ"מ מקום ראש המועצה    18סעיף 
 מר שלום אזרד ימונה חבר המועצה מר הראל דוד                

 
 

 החלטה :                 
 אושר פה אחד!                
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 של תאגיד עירוני "אופק" 2020דיון בדוח כספי     15ף סעי
                   
 .2020דוח כספי לשנת  –מצ"ב                

 
 נמצא איתנו מאיר מגן רו"ח של המתנ"ס שיתן לכם הסברים על הדוח.               
 נשאלו שאלות על ידי חברי המועצה ומאיר מגן רו"ח השיב לכל השאלות.               

 
 
 
 
 

 2020של תאגיד מים ת.מ.ר לשנת  2020דיון בדוח כספי     16ף סעי
                   
 דוח כספי. –מצ"ב                 

       
 נמצא איתנו שמעון משעלי  רו"ח של תאגיד תמר שיתן לכם הסברים על הדוח.               
 נשאלו שאלות על ידי חברי המועצה ושמעון משעלי רו"ח השיב לכל השאלות.               

 
 
 

 מועצה מקומית גדרה  2021לשנת  1דיון בדוח רבעוני   17ף סעי
 

                   
 דו"ח רבעוני. –מצ"ב                  

           
 נמצא איתנו רוני דנה  רו"ח של המועצה  שיתן לכם הסברים על הדוח.                

 נשאלו שאלות על ידי חברי המועצה ורוני דנה  רו"ח השיב לכל השאלות               
 
 
 

 18:40ננעלה בהישיבה 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________________          _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 


